



## China M&A Round-Up

### 中国并购简报

#### Issue Highlights

##### (本期要闻)

- [BEA places shares to Sumitomo Mitsui for HK\\$6.6 bln](#)  
东亚银行落实配股三井住友筹近66亿
- [Songcheng Performance Development to acquire 6.cn](#)  
宋城演艺拟26亿并购六间房 进军互联网演艺业

Trends to Watch  
Outbound M&A  
Inbound M&A  
Domestic M&A and  
Industry Consolidation  
Dbriefs Webcasts  
China-Related Reports

并购趋势  
中资对外并购  
外资对内并购  
中国国内并购  
中国相关网络广播  
其它中国相关报告

#### Trends to Watch (并购趋势)

[Chinese investment in US grows the fastest](#), Ecnscn, 03/24/2015  
[China's New Normal: What's in it?](#), Forbes, 03/22/2015

[中国对美直接投资增速全球第一 美高官看好发展前景](#), 中新网, 2015年03月24日  
[中国经济新常态：其内涵是什么？](#)；福布斯, 2015年03月22日

## Outbound M&A from China (中资对外并购)

*No deals were reported for this period.*

## Inbound M&A into China (外资对内并购)

### Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

[Ericsson to buy IT service business in China](#), 4-traders, 03/16/2015

爱立信收购一中国公司电信业务兼并1000名员工, TechWeb, 2015年03月16日

### Financial Services (全球金融服务行业)

[BEA places shares to Sumitomo Mitsui for HK\\$6.6 bln](#), 4-traders, 03/18/2015

东亚银行落实配股三井住友筹近66亿, 阿斯达克财经网, 2015年03月18日

## China Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

### Energy & Resources (能源与资源行业)

[Jinrui Mineral to buy Mingli Chemical for CNY 2.5 bln](#), 4-traders, 03/18/2015

金瑞矿业25亿收购磷化工企业明利化工, 中化新网, 2015年03月18日

### Consumer Products (消费品行业)

[Toread to acquire 74.56% of Eyoutour](#), 4-traders, 03/19/2015

探路者加码户外旅游拟3.2亿控股易游天下, 东方早报, 2015年03月19日

### Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

[eLong entered into share transfer agreement for Nanjing Xici](#), MarketWatch, 03/19/2015

[Songcheng Performance Development to acquire 6.cn](#), 4-traders, 03/18/2015

艺龙7650万出售西祠90%股份, 东方卫报, 2015年03月19日

宋城演艺拟26亿并购六间房 进军互联网演艺业, 新浪科技, 2015年03月18日

### Manufacturing (制造行业)

[BAIC Motor will take stake in Daimler China leasing firm](#), Global Auto Parts Sources, 03/22/2015

[China Sanjiang Fine Chemicals sells loading & storage services business](#), 4-traders, 03/20/2015

[Step Electric to control 51% of Show-Kyoel Automotive](#), 4-traders, 03/19/2015

北汽参股奔驰租赁公司35% 扩展金融服务;; 腾讯汽车, 2015年03月22日

嘉化能源7亿收购美福码头100%2929;;;权 每经网, 2015年03月20日

新时达收购上海晓奥享荣汽车工业装备有限公司部分股权, 中财网, 2015年03月19日

## Dbriefs China Issues Webcasts (中国相关网络讲座)

### **New Indirect Transfer Rules in China: A Major Improvement?**

**April 9 | 11:00 AM ET**

On February 3, the Chinese State Administration of Taxation released Bulletin 7, a comprehensive regulation addressing indirect transfers of Chinese taxable assets by foreign nonresident enterprises. Bulletin 7 provides guidance on assessing transaction taxability and exceptions, clarifies some unresolved issues, and improves administrative procedures on tax collections. Learn how this new rule could affect your existing and future investments, as well as divestments, involving China properties. Join us for this complimentary webcast.

[Register now](#)

### **Trends to Watch in China's Cross-Border M&A**

**April 16 | 11:00 AM ET**

Recent examples of outbound M&A activity continue to reflect China's dynamic and growing impact on the global marketplace. At the same time, China is a leading destination for foreign direct investment. What do present trends and indicators say about China's potential M&A activity in the future? Gain insight into the latest developments in Chinese M&A and what they could mean for global businesses in the years ahead. Join us for this complimentary webcast.

[Register now](#)

## China-Related Reports (其它中国相关报告)

### **2015 Technology, Media & Telecommunications Predictions**

Our objective with this report is to analyze the key market developments over the next 12-18 months. Our points of view are built around hundreds of meetings with industry executives and commentators from around the world, as well as our proprietary programs of research with tens of thousands of consumers worldwide. (Deloitte China – 2015)

[Read more](#)

### **2015 科技、传媒和电信行业趋势预测**

本报告提供未来12到18个月关键市场发展的分析。我们的分析是基于与世界各国行业主管和评论家的数百场访谈，以及我们对世界各地数万名消费者所进行的调查。我们的目的是针对关键行业趋势提供经过深思熟虑的观点。（德勤中国 – 2015年）

[请点击这里下载报告](#)

## Related links (相关链接)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)  
[China M&A Round-up archive](#)  
[Asia Pacific Dbriefs webcast series](#)  
[US Chinese Services Group](#)  
[Global Chinese Services Group](#)

[订阅中国并购简报](#)  
[参阅更多中国并购简报](#)  
[亚太地区德勤网络讲座](#)  
[美国中国服务组](#)  
[全球中国服务组](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不担保该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及其所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论明示或暗示，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其所含信息（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Manage email preferences](#) | [Legal](#) | [Privacy](#)



30 Rockefeller Plaza  
New York, NY 10112-0015  
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

### About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee (“DTTL”), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as “Deloitte Global”) does not provide services to clients. Please see [www.deloitte.com/about](http://www.deloitte.com/about) for a detailed description of DTTL and its member firms. Please see [www.deloitte.com/us/about](http://www.deloitte.com/us/about) for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2015 Deloitte Development LLC. All rights reserved.  
36 USC 220506  
Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited